
Från: Kajsa Rosén <kajsa.rosen@Lekeberg.se>
Till: Platina mail import KS - Lekeberg <platina.ks@lekeberg.se> 
Ämne: Ombyggnation av Hidinge skola
Skickat: 2020-01-24 11:01:48

Från: Håkan Söderman <hakan.soderman@lekeberg.se>
Skickat: torsdag, januari 23, 2020 10:39 em
Till: Linda Kirrander
Ämne: Fwd: Ombyggnation av Hidinge skola 
 
Diariet 
 
/Håkan 

Skickat från min iPad

Vidarebefordrat brev:

Från: Anna Brun <anna.k.brunsell@gmail.com>
Datum: 23 januari 2020 21:59:23 CET
Till: Håkan Söderman <hakan.soderman@lekeberg.se>
Ämne: Ombyggnation av Hidinge skola

 
Hej!
 
Jag är en bekymrad förälder till barn på Hidinge skola. Jag anser att
det är en dålig idé att bygga om Hidinge skola på det sätt som är
beslutat enligt KS 19-757. Att bygga om en relativt nybyggd skola där
det fanns en tanke om hur skolan skulle vara en bra miljö för eleverna
till ett trängre alternativ verkar inte vara en vettig lösning. 
Jag undrar därför hur era tankar går kring detta? Har en
konsekvensanalys enligt barnkonventionen gjorts innan detta beslut
togs? 
Hur har förankringen med verksamheten sett ut, finns det andra
riskanalyser som genomförts? 

Enligt ritningarna har elevskåp tagits bort. Finns annan placering för
dem som inte syns på ritningarna? Skolbiblioteket har försvunnit. Hur
är tanken med det då elever enligt skollagen ska ha tillgång till ett
skolbibliotek. 
 
Enligt information från rektor kommer Hidinge skola utöka i elevantal
inom de närmsta åren och att skolan snart kommer att vara för liten.
Jag undrar varför man väljer att bygga om befintlig skola nu när man
ändå inom några år måste bygga nytt. Varför inte ha paviljonger under
tiden? 
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Med vänliga hälsningar
Anna Brunsell 


